
28-02-2011, Geldrop

Geachte Minister van Bijsterveldt

Bijdeze wil ik ook mijn protest aan tekenen tegen de bezuiniging op het passend 
onderwijs!

Mijn zoontje van 7 met down syndroom zit nu voor het 3e jaar op een reguliere 
basisschool. En hij is er als een vis in het water. Hij is op sociale en emotionele vlak 
enorm gegroeid en groeit nog steeds. Hij heeft actieve kinderen om zich heen nodig, 
want hij copieert veel. Zijn spraak is hierdoor ook vooruit gegaan. Ook het extra 
begeleiding blijft nodig, want een ander leerlijn zal hij altijd blijven houden. Buiten 
dat is het voor andere kinderen ook leerzaam om zo jong al met kinderen die anders 
zijn om te leren gaan. Zij profiteren ook mee van de extra matriaal die soms 
aangeschaft moet worden…. voor hen is dat net zo leerzaam.

Ik hoop dat U er de belang van inziet van het integreren op regulier onderwijs en dat 
we als elk ouder van een kind het belangrijk vindt om te  zien dat  de ontwikkeling 
van je eigen kind tot een volwaardig mens in de maatschappij met de beste middelen 
willen aangrijpen. En daarom kan op deze mensen niet bezuinigt worden.
Hoe zelfstandiger ze in de maatschappij staan hoe minder het rijk aan geld kost om ze 
te onderhouden.

Met vriendelijk groet 
Mw S. Chen


